【勵學大樓】

勵學大樓建於民國 71 年 6 月,工程造價 22,890,000 元,總樓地板面積 4,153.61 平方公尺〈約 1,256.47 坪〉,地下 1 層,地上 3 層,由許常吉建築師事務所設計,日安營造股份有限公司承作,於民國 72 年 8 月完工啟用,後於民國 91 年 12 月 11 日辦理增建,新增樓地板面積 812.08 平方公尺〈約 245.65 坪〉,合計總樓地板面積 47,643 平方公尺〈約 14,412.01 坪〉,建築高度 19 公尺,共有客梯 1 台,2~4 樓為會議室、辦公室,地下 1 樓及 1 樓為教室及辦公室使用。

[Li-Hsueh Building]

Construction on the Li-Hsueh Building began in June of 1982 at a cost of NT\$ 22,890,000. Having a floor area of 4,153.61 square meters, it has one basement floor in addition to three floors above ground. Designed by C.C. Hsu & Associates Architects and Engineers and constructed by Ri An Construction CO.,LTD, the Li-Hsueh Building was completed in August of 1983. On December 11, 2002, the Li-Hsuech Building underwent additional construction, and its area was expanded by 812.08 square meters. Today, it has a floor area of 47,643 square meters, stands 19 meters tall, and has one passenger elevator. The 2nd to 4th floors contain meeting rooms and offices, while the basement and ground floors contain classrooms and offices.